
 

Referat fra styremøte i Bydalen vel 14. mai 2019 kl 19:00-20:30 
 

Navn Til stede 

Egil Sekkelsten Ja 

Pernille Meum Ja 

Tom Øystein Jonassen Ja (referent) 

Loyd Nilsen Ja 

Maria Brevik Ja 

Tom Eirik Bartholdsen Ja 

Thorvald Munch-Møller Nei 

Petter Curteis-Hohmann (fra det gamle styret) Ja (fra 19:30) 

Hanne Utne (fra det gamle styret) Ja (fra 19:30) 

Saker: 
1. Egil Sekkelsten ønsket det nye styret velkommen 

2. Konstituering av styret 

Funksjon Navn 

Leder Egil Sekkelsten 1 år 

Nestleder Pernille Meum 2 år 

Kasserer Maria Brevik 1 år 

Sekretær Tom Øystein Jonassen 1 år 

Styremedlem Loyd Nilsen 2 år 

Varamedlem Eva Christine Bartholdsen / Tom Eirik Bartholdsen 2 år 

Varamedlem Thorvald Munch-Møller 2 år 

Varamedlemmer har full møterett og talerett. 
  

3. Det ble planlagt dør-til-dør aksjon for å øke medlemsantallet 

4. Komitéene  

a. Pernille rekrutterer et medlem til grillfestkomitéen 

5. Nytt styremøte med sommeravslutning torsdag 13. juni kl 19:00 i gjærhuset. 

6. Eventuelt 

a. Hanne Utne foreslo at Bydalen vel bør sørge for at stien langs Bingedammen blir 

framkommelig ved overvann. 

b. Ulike tiltak for å redusere gjennomkjøring og hastighet ble diskutert. 

c. Tom Eirik foreslo å undersøke mulighet for kollektiv bredbåndavtale for beboere i 

Bydalen 

d. Loyd, Maria og Pernille sørger for blomster i kassene ved Sportsveien før 17. mai 

e. Bydalen vel planlegger et åpent temamøte i bryggeriet i oktober 

7. Petter Curteis-Hohmann orienterte om tennisklubbens byggeplaner. 

Referatet ble godkjent 21. mai 2019 


